
Sustainable Development, Vol.2, No.1, January 2012 1-53 
可持续发展, 2012 年 1 月, 2 卷 1 期 
Published Online January 2012 in Hans (http://www.hanspub.org/journal/sd/) 
 
 

 
TABLE OF CONTENTS 

目    录 
 

Forecast of the Electric Vehicle Ownership in Guiyang City and Investigation on the Business Mode  
of Charging Faculties  
(贵阳市电动汽车保有量预测与充电设施运营模式研究) 

L. MO………………………………………………………...…………………………………………………………1 

Research on the Key Issues to Be Considered in the Development of China’s Intensity-Based  
Emissions Trading Market  
(中国建立基于强度限制的碳交易市场的关键问题研究) 

H. M. CHEN………………………………….…………………………………………………………………………6 

Growth Inhibition of the Three Species of Red Tide Microalgae by Extracts from Potamogeton crispus 
(菹草提取物对 3 种赤潮微藻生长的抑制作用) 

Y. Y. SUN, C. H. WANG…………………………..…………………………………………………………………13 

The “SWOT” Analysis of Jingshan County Establish National Ecological Town  
(京山县创建国家级生态县的“SWOT”分析) 

H. J. LIU, Y. P. MENG, L. WANG, J. LI, K. LI……………………………………………………………………22 

Research of On-Line Fault Location for HV Power Cable Considering Frequency Characteristic  
(考虑频率特性的高压电缆在线故障测距研究) 

X. ZHANG…………………………………….………………………………………………………………………29 

A Review of Biofilter for Treatment of VOCs and Odours 
(生物滤池在处理 VOCs 和异味气体中的应用研究进展) 

X. L. CHEN, X. DAI, X. WANG, Y. L. MENG, B. D. XI, S. P. WANG……………………………………………34 

Study on Protection and Sustainable Development of the Imperial Palace in Beijing  
(世界文化遗产北京故宫的保护与可持续发展研究) 

W. J. FAN, K. Q. SUN………………………………………………………………………………………………41 

The Consideration of the Factors of China’s Carbon Trading Market Price under the  
Clean Development Mechanism  
(关于清洁发展机制下中国碳交易市场价格决定的思考) 

Y. WANG………………………………………………………………………...……………………………………48 

 


